

# 2026澳門國際美食之都 嘉年華

INTERNATIONAL CITIES OF  
GASTRONOMY FEST  
MACAO



濰坊, 中國 Weifang , China

加入網絡年份  
Year of Designation

2021



# 濰坊介紹



濰坊是“龍象之城”，擁有全球最大恐龍化石群與最大猛獁象化石，兼具山海之勝——沂山為五鎮之首，“渤海之眼”為世界最高無軸摩天輪。

濰坊是文明高地，2200餘年建制史，12縣市區皆為千年古縣，耕讀傳家、名人輩出。

濰坊是風箏故里，國際風箏會演繹“萬物皆可飛”，榮膺世界風箏都、國際和平城市、手工藝與民間藝術之都、東亞文化之都等稱號。

濰坊亦是活力新城，擁有104家A級景區、116家博物館，宜居頤養，位列全國十佳休閒旅游城市。



# INTRODUCTION OF WEIFANG

Weifang is a "City of Dinosaurs and Mammoths," home to the world's largest dinosaur fossil cluster and the most complete mammoth fossil. It unites mountain and sea—Mount Yi tops China's Five Greatest Guardian Mountains, and the "Eye of the Bohai Sea" is the tallest spokeless Ferris wheel on Earth.

Weifang is a cultural heartland. With over 2,100 years of history, all its 12 counties are recognized as "millennia-old." It has nurtured generations of scholars, with the values of learning and legacy deeply rooted here.

Weifang is the birthplace of the kite. Its International Kite Festival brings the world together, where "almost anything can fly." It is honored as the World Kite Capital, an International Peace City, a UNESCO Creative City, and a Culture City of East Asia.

Weifang is also a dynamic city on the rise. With 104 A-level tourist attractions and 116 museums, it is livable and vibrant—rightly ranked among China's Top Ten Leisure Tourism Cities.

